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Besluitenlijst BCOV van 6 april 2020 (conference call)

Aanwezig:
Dhr. E.J. Roest (Bloemendaal) - voorzitter
Dhr. J. Wienen (Haarlem) 
Mevr. M.H.F. Schuurmans-Wijdeven (Haarlemmermeer)
Mevr. A.E.H. Baltus (Heemskerk)
Mevr. A. Nienhuis (Heemstede)
Dhr. G. Goedhart (Uitgeest)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)
Dhr. D. Moolenburgh (Zandvoort) 

Mede aanwezig:
Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK, secretaris)
Mw. M.F. Kreuk (bestuurlijk adviseur, verslag)

Afwezig: 
Dhr. M. Smit (Beverwijk)

1.0 Opening, mededelingen en 
De heer Roest opent de vergadering, die via een conference-call plaatsvindt. 

1.1 Besluitenlijsten van 24 februari 2020

besluit
 de besluitenlijst van 24 februari vast te stellen.

1.2 Termijnagenda BCOV/AB
Mevrouw Nienhuis had gehoopt meer ontwikkeling te zien in de termijnagenda. De heer 
Schippers geeft aan dat hij voor de volgende vergadering zal bezien of de termijnagenda 
verder aan te vullen valt.

2. Besluitvorming

2.1 Arbeidsvoorwaardenvorming veiligheidsregio’s 
De heer Dales deelt mee dat er twee scenario’s zijn besproken in de Brandweerkamer, en dat 
er geen eenduidige voorkeur geldt in de kamer voor de keuze van een eigen 
werkgeversorganisatie. Dit blijkt niet helemaal uit de correspondentie vanuit de 
Brandweerkamer. Het scenario om aan te sluiten bij de WSGO kent inderdaad een aantal 
(bestuurlijke) complicaties, maar onmogelijk is deze weg niet. Op een vraag van de heer 
Wienen vermeldt hij dat de afspraak is gemaakt dat alle regio’s uiteindelijk wel aansluiten bij 
de keuze van de meerderheid. Mevrouw Schuurmans begrijpt dat de wijze waarop de VRK is 
opgebouwd, maakt dat aansluiting bij een bredere werkgeversorganisatie wenselijk is. Ze 
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constateert wel dat de arbeidsvoorwaarden voor de brandweer bijzondere afspraken zullen 
blijven vragen. Ook is ze van mening dat de kosten geen leidend motief moeten zijn in de 
keuze. De heer Schippers geeft aan dat sommige veiligheidregio’s meer worden 
gedomineerd door de brandweer, dat verklaart hun voorkeur voor een eigen 
werkgeversorganisatie. De heer Roest concludeert dat Kennemerland een voorkeur 
uitspreekt voor aansluiting bij de WSGO, tenzij zich een blokkade blijkt voor te doen. 

Besluit 

Het Veiligheidsberaad te informeren dat de veiligheidsregio Kennemerland opteert voor 
aansluiting bij de WSGO en mw. Schuurmans als voorzitter te verzoeken dit 
standpunt ook in te nemen in het Veiligheidsberaad

2.2 Hoofdlijnen beleid en beheer meldkamer
De heer Schippers meldt dat er over de hoofdlijnen van beleid en beheer veel landelijk 
overleg is geweest. De landelijk portefeuillehouder heeft een positief advies gegeven. Ook de 
directie kan instemmen met wat voorligt, met deze hoofdlijnen in de hand hebben de 
veiligheidsregio’s een basis om invloed uit te oefenen op het beleid en beheer. 

Besluit
In te stemmen met de conceptregeling hoofdlijnen van beleid en beheer meldkamers

3. Advisering DB

3.1 Jaarverslag 2019
De heer Schippers deelt mee dat de accountant op het laatste moment nog een extra 
onderzoek heeft opgepakt naar een nieuwe aanbestedingsregel uit 2018. Hiervoor moet nog 
het nodige uitgezocht worden. Dit betekent dat er nog geen goedkeurende 
accountantsverklaring is. De directie is hierdoor ook overvallen, vooraf is niet aangegeven 
dat de accountant zijn onderzoek hierop zou gaan richten. Dit speelt overigens ook in andere 
veiligheidsregio’s. De heer Roest concludeert dat de beraadslaging dan plaatsvindt onder 
voorbehoud van de accountantsverklaring. 
Mevrouw Nienhuis leest dat er een voorziening wordt getroffen om de medewerkers van 
Veilig Thuis te kunnen aanstellen volgens de arbeidsvoorwaarden gemeenten. Voor haar is 
dat nieuw. Ze ziet ook dat dit vraagt om een sturing op de middelen in de komende drie jaar. 
Dit roept bij haar de vraag op naar de bestuurlijke sturing daarbij. Die sturing staat voor haar 
niet los van de gehele sturing op het domein van Zorg en Veiligheid, niet alleen op het 
gebied van bedrijfsvoering maar breder. Dat betreft Veilig Thuis, maar ook het 
Zorg&Veiligheidshuis en andere organisaties op dit gebied. Ze ziet meerdere stuurgroepen 
functioneren, maar mist de samenhang, ze ziet graag één stuurgroep. Ze neemt graag met 
anderen een initiatief om hier voorstellen voor te doen. De heer Schippers antwoordt dat de 
cao gemeenten vanaf het begin in beeld is gebracht. De heer Wienen geeft aan dat de 
getroffen voorziening bij hem niet tot vragen leidt. Mevrouw Schuurmans stelt dat als het 
gaat om de sturing op het domein van Zorg en Veiligheid een voorstel van het DB voor de 
hand ligt. Mevrouw Baltus ondersteunt dit. De heer Moolenburgh geeft aan de verbinding 
tussen portefeuilles wel van belang is. Mevrouw Schuurmans constateert dat de heer 
Moolenburgh in Kennemerland portefeuillehouder Zorg en Veiligheid is voor politie-eenheid 
Noord-Holland. Ze stelt voor dat het DB in eerste instantie in samenspraak met hem tot een 
voorstel komt. De heer Moolenburgh stemt daarmee in. Mevrouw Nienhuis zal haar 
suggesties aan hem meegeven. Ook verzoekt ze het format van de VNG te betrekken. De 
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heer Roest vraagt of er in de volgende vergadering in juni een voorstel kan liggen. De heer 
Schippers geeft aan dat er op dit moment veel andere zaken lopen, hij zal nog terugkomen 
op de termijn waarop dit kan worden opgepakt. De heer Schippers vult aan er rond Veilig 
Thuis zeker efficiency valt te realiseren op de termijn van drie jaar, door het voegen bij de 
VRK kan er efficiënter worden gewerkt op het punt van werkprocessen en bedrijfsvoering. 

Mevrouw Nienhuis constateert dat er veel kapitaalslasten worden overgeboekt naar 2020. Ze 
vraagt zich af hoe reëel het is dat de middelen in 2020 wel besteed worden, gezien de 
corona-crisis. De heer Schippers antwoordt dat voor een deel van de betreffende middelen de 
aanbesteding loopt. Veel investeringen zijn voor de brandweer, het werk van de brandweer 
gaat ondanks de crisis redelijk onveranderd voort. 
Voor het geheel van de uitgaven geldt dat de VRK nog midden in de crisisbestrijding zit. 
Echter, de directie rapporteert via de 1e en 2e berap, net als ieder jaar, wat de financiële 
ontwikkelingen zijn, zodat het bestuur erop kan vertrouwen tijdig te worden geïnformeerd. 

Besluit

1. Het DB positief te adviseren over de vaststelling van het ontwerp-jaarverslag 2019
2. Het DB positief te adviseren over het voorstel aan het AB om:

a. Ten behoeve van uitgaven in het kader van de transitiekosten Veilig Thuis een 
bestemmingsreserve van maximaal € 875.000 in te stellen;

b. Het begroting saldo ad € 455.837 terug te betalen aan de gemeenten;
c. De gemeente Uitgeest te compenseren voor de vorming van de 

bestemmingsreserve transitiekosten Veilig Thuis cf. de vaste verrekensystematiek 
ad € 16.916;

3. Positief te adviseren over het voorstel aan het AB om een bedrag van € 3.806.666 aan 
restantkredieten voor vervangingsinvesteringen over te hevelen naar 2020 conform 
specificatie bijlage 2 van het Jaarverslag;

4. Positief  te  adviseren  over  het  voorstel  aan  het  AB  om  in  verband  met  de 
rechtmatigheid de in deze jaarrekening verantwoorde overschrijdingen, waaronder de 
overschrijding op kredieten ad € 113.718, alsnog goed te keuren.

5. In  aansluiting  op  de  afspraken  die  in  dit  kader  eerder  zijn  gemaakt,  het  DB  te 
verzoeken  een  voorstel  te  doen  voor  het  proces  om te  komen  tot  sturing  op  de  
verbinding tussen Zorg en Veiligheid, in afstemming met de heer Moolenburgh.

3.2 Programmabegroting 2021
De heer Schippers licht toe dat de omstandigheden waarin de VRK opereert op dit moment 
onzekerheden kent. Er is behoefte aan een stabiele en zeker bestuurlijke basis. De regio 
moet eerst de corona-crisis door zijn voordat de effecten bepaald kunnen worden. Intussen 
worden alle gemaakte kosten wel goed geadministreerd. Mevrouw Nienhuis is van mening 
dat de gemeenten na de crisis zullen gaan prioriteren. Ze verwacht dat uitgaven op het 
gebied van duurzaamheid en sustainability minder prioriteit gaan krijgen. De heer Roest 
geeft aan dat een dergelijke prioritering uiteindelijk toch van de raden moet komen. 
Mevrouw Nienhuis heeft moeite met de verhoging van de lasten van de gemeenten, omdat er 
voor gemeenten een moeilijk jaren aan kunnen komen gezien de coronacrisis, terwijl ze zich 
tegelijkertijd afvraagt of alle bestedingen in 2021 wel gedaan zullen worden. Ze wijst daarop 
ook op de evaluatie van de Wet veiligheidsregio’s. Verder vraagt ze naar de breedte van de 
voorgenomen data-analyses. Ze verwijst naar de relatie die er is met gemeenten als het gaat 
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om data. 
De heer Schippers verwijst naar de rol van de bestuursrapportages; hij vindt het te vroeg om 
al te concluderen dat de uitgaven in 2021 niet gedaan kunnen worden. Hij antwoordt verder 
dat data-analyse inderdaad breed wordt opgepakt, het gaat erom dat o.a. gemeenten en VRK 
elkaars data kunnen gebruiken. De VRK heeft op dit moment een grote achterstand ten 
opzichte van de omgeving. 
De heer Roest concludeert dat 2021 hoe dan ook een bijzonder jaar gaat worden. Van belang 
is het vertrouwen dat de directie de vinger aan de pols houdt en het bestuur goed informeert. 

Besluit
1. Het DB positief te adviseren over vaststelling van de ontwerpbegroting 2021 
2. Het DB positief te adviseren over de volgende voorstellen aan het AB bij de definitieve 

vaststelling van de programmabegroting:
a. De programmabegroting 2021-2024 vast te stellen
b. In te stemmen met de in de programmabegroting vervatte jaarschijf 2021 van 

het meerjareninvesteringsplan 2021-2024 en daarvoor de bijbehorende 
kredieten te voteren (zie bijlage 5.6 programmabegroting)

c. In te stemmen met de gewijzigde jaarschijf 2020 en daarvoor de bijbehorende 
kredieten te voteren (zie bijlage 5.6 programmabegroting)

d. In te stemmen met het eventueel betrekken van investeringen uit de 
jaarschijven 2022-2024 van het MJIP 2021-2024 bij de aanbestedingen om zo 
een aantrekkelijk inkoopvolume en efficiënt inkoopproces te bevorderen. De 
uitlevering van dit soort investeringen gebeurt over meerdere jaren.

e. In te stemmen met het verhogen van het normbedrag voor investeringen van 
€ 5.000 naar € 10.000 en deze beleidswijziging te verwerken in de nota 
Begroting- en budgetbeheer

f. De directie van de VRK mandaat te verlenen voor het aantrekken van 
langlopende leningen in 2021 tot maximaal € 9 miljoen

g. Het nieuw beleidsvoorstel voor inzet data-analyse ad € 100.000 vast te stellen
h. In te stemmen met een bijstelling van de inwonerbijdrage voor 2020 van 
€ 1.068.000

i. In te stemmen met de structurele verhoging van de inwonerbijdrage met 
ingang van 2020 als gevolg van het onderdeel van de loonontwikkeling, 
bijdrage ziektekostenverzekering van € 150.000 

j. In te stemmen met het toevoegen van het product Digitaal dossier (DDJGZ) 
aan het programma Jeugdgezondheidszorg en daarmee onderdeel te maken 
van de jaarlijkse indexering van de inwonerbijdrage

k. In te stemmen met het verhogen van de gemeentelijke bijdrage met € 16.000 
als gevolg van de overheveling bijdrage Opcenten RVP door het RIVM naar 
gemeenten.
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4. Rondvraag en sluiting
De heer Schippers wijst nog op de schriftelijke mededeling die is rondgestuurd over de 
systeemoefening. De heer Wienen constateert dat door de coronacrisis als systeemoefening 
te beschouwen, de test van de alertheid van de organisatie wel gemist wordt. De heer 
Schippers geeft mee dat er ook nog GRIP-1 en -2-meldingen zijn. Hij zal bezien of een 
opkomstoefening daarnaast nog een optie is. Mevrouw Nienhuis doet de suggestie de 
systeemoefening gewoon helemaal te schrappen voor een jaar. Mevrouw Schuurmans vindt 
dit een goede gedachte, ze zal deze inbrengen in het Veiligheidsberaad. De heer Schippers 
adviseert daarin dan wel vooraf coalities te zoeken. Mevrouw Schuurmans verzoekt hem 
hetzelfde te doen in de Raad van Directeuren/Commandanten.

De heer Dales merkt op dat een bijeenkomst over de visitatie van de VRK is vervallen. Hij 
vraagt naar het vervolg. De heer Schippers antwoordt dat de visitatie inderdaad is 
doorgeschoven naar het najaar. Op dit moment wordt gewerkt aan een nieuwe planning. 
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